
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  VO  VRBOVE 

Zápisnica 

z 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vrbov, 

konaného dňa 19.12.2022 

 

 

Prítomní: 

 

Poslanci: Radovan Bartko, Peter Faltin, Ing. Monika Greňová, Michal Jankura, Ing. Milan 

Kačmarek, Daniel Krempaský, Peter Kuzmiak, Branislav Lipták, Mária Polomská 

Hlavný kontrolór obce: Bc. Martin Hoffmann 

Neprítomní:  

Hostia: Martin Mirga, Peter Regec, Ján Gáll, Vladimír Pirožek   

 
1. Otvorenie 

2.       Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. MŠ Vrbov - Žiadosť 

6. Rozpočtové opatrenie  

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Vrbov k „Návrhu rozpočtu obce na rok 2023“ 

8. Návrh rozpočtu na rok 2023 

9. J. Presperín a manž. Ľ. Presperínová – Žiadosť o odpredaj pozemku 

10. M. Čontofalský a manž. G. Čontofalská . Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 

11. M. Hlaváč a J. Hlaváčová – Žiadosť  

12. M. Mirga –  Žiadosť o dokúpenie parcely č. 534/3 

13. V. Pirožek – Žiadosť o čiastkovú zmenu ÚP 

14. Návrh VZN č. 5/2022, ktorým sa určujú Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Vrbov 

15. Návrh VZN č. 7/2022 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Vrbov 

16. Návrh VZN č. 8/2022 o určení výšky príspevku na čiastkovú úhradu nákladov škôl 

a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom je obec Vrbov  

17. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Vrbov  

• Slovenský skauting, 18. Zbor radostného srdca 

• FK Vrbov 

• Naša Obec – Dedina 

• Dobre vo Vrbove 

• ZO Únie žien vo Vrbove 

• Klub dôchodcov 

• Ochotnícke divadlo 

• SČK Vrbov 

18. Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra obce Vrbov 

19. Správa nezávislého audítora  

• Správa z auditu konsolidovanej účtovnej závierky 

• Správa z auditu účtovnej závierky 

20. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Vrbov 

21. MŠ Vrbov – Schválenie správy o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch   

a podmienkach za školský rok 2021/2022 

22. Odkúpenie pozemkov od pani Kulkovej (4781/2, 4782/2) 

23.  Odkúpenie pozemkov od pána Čajku 

24. Kúpa osobného motorového vozidla  

25.  Obecné lesy – Cenník drevnej hmoty pre obyvateľov obce Vrbov  

26. Delegovanie člena do rady školy 

27. Prevod majetku do správy ZŠ Vrbov  



28. Rôzne  

29. Diskusia 

30. Záver 

 

 

Priebeh rokovania 

 

1. Otvorenie 

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Tatiana Faltinová, starostka 

obce, ktorá zároveň privítala všetkých prítomných a skonštatovala, že zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Predstavila a oboznámila poslancov s programom dnešného zasadnutia, 

opýtala sa prítomných poslancov, či k programu majú nejaké ďalšie návrhy. Nikto 

z poslancov nemal ďalšie návrhy k programu. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 18/2022. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku na dnešnom zasadnutí bola určená Mariana Vilgová. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Branislav Lipták a Ing. Milan Kačmarek. 

O tomto bode sa nehlasovalo.    

 

3. Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Monika Greňová a Mária Polomská. 

K tomuto bodu boli prijaté uznesenie č. 19/2022. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Starostka previedla kontrolu plnenia uznesení. Všetky uznesenia boli splnené. 

  

5. MŠ Vrbov - Žiadosť 

Starostka prečítala žiadosť MŠ.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 20/2022. 

 

6. Rozpočtové opatrenie  

Starostka obce informuje o položkách obsiahnutých v rozpočtovom opatrení.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 21/2022. 

 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Vrbov k  „Návrhu rozpočtu obce na rok 2023“ 

Hlavný kontrolór obce informuje, že v zmysle zákona má povinnosť vypracovať stanovisko 

k návrhu rozpočtu. Stanovisko bolo zverejnene 25.11.2022. 15  dní pred schvaľovaním musí 

byť stanovisko zverejnené na úradnej tabuli a na webovom sídle obce. V závere stanoviska 

hlavný kontrolór odporúča obecnému zastupiteľstvu predložený návrh rozpočtu na rok 2023 

schváliť a návrh rozpočtu na roky 2024-2025 vziať na vedomie.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 22/2022. 

 

8. Návrh rozpočtu na rok 2023 

Starostka oslovila predsedníčku ekonomickej komisie. Ing. Monika Greňová informuje 

poslancov, že zasadala ekonomická komisia, kde podrobne prebrali rozpočet na rok 2023.   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 23/2022, 24/2022. 

 

 

 



9. J. Presperín a manž. Ľ. Presperínová – Žiadosť o odpredaj pozemku   

Starostka informuje poslancov, že Okresný úrad Kežmarok, katastrálny odbor konanie 

zastavil. Starostka navrhla zrušiť pôvodné uznesenie a prijať nové uznesenie, ktoré bude 

v súlade s požiadavkami uvedenými v rozhodnutí Okresného úradu Kežmarok.   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 25/2022, 26/2022. 

 

10. M. Čontofalský a manž. G. Čontofalská – Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 

Starostka obce informuje poslancov, že touto žiadosťou sa zaoberalo už predchádzajúce 

zastupiteľstvo. Informuje, že zámer bol schválený a zverejnený na úradnej tabuli a na 

webovom sídle obce. Žiadatelia si dali vypracovať GP, ktorý predložili. Informuje, že 

pozemok je v medzi. Predseda stavebnej komisie informuje, že sa uskutočnila obhliadka 

predmetného pozemku. Jedná sa o 85 m2, na ktorých si chcú žiadatelia postaviť garáž.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 27/2022. 

 

11. M. Hlaváč  a J. Hlaváčová – Žiadosť 

Starostka obce informuje, že Okresný úrad Kežmarok, katastrálny odbor konanie zastavil. 

Starostka navrhla zrušiť pôvodné uznesenie a prijať nové uznesenie, ktoré bude v súlade 

s požiadavkami uvedenými v rozhodnutí Okresného úradu Kežmarok. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 28/2022, 29/2022. 

 

12. M. Mirga – Žiadosť o odkúpenie parcely č. 534/3 

Starostka obce informuje poslancov, že touto žiadosťou sa zaoberalo predchádzajúce 

zastupiteľstvo. Informuje, že zámer bol schválený a zverejnený na úradnej tabuli a na 

webovom sídle obce. Oslovila predsedu stavebnej komisie. Poslanec Peter Kuzmiak 

informuje, že sa uskutočnila obhliadka predmetného pozemku, a žiadateľ si chce vysporiadať 

pozemok pod rodinným domom, aby si mohol zriadiť vodovodnú prípojku.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.  30/2022. 

 

13. V. Pirožek – Žiadosť o čiastkovú zmenu ÚP  

Starostka obce prečítala žiadosť a informuje poslancov, že sa predmetný pozemok nachádza 

v blízkosti hlavnej cesty oproti rodinnému domu pána Pirožeka.  

Pán Pirožek informuje, že na pozemku plánuje výstavbu rodinného domu. Nevedel, že 

predmetný pozemok nie je v územnom pláne vedený ako plocha bývania.  

Starostka ďalej informuje, že sa uskutočnilo stretnutie ohľadom zmeny ÚP v rómskej osade. 

Na pozemku, ktorý je vo vlastníctve obce je možné vystaviť max. 3 rodinné domy.  Poslanci 

viedli diskusiu a navrhli v aktuálnom územnom pláne v lokalite Mlynský vrch parkovacie 

a odstavné plochy zmeniť na plochy bývania.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 31/2022, 32/2022. 

 

14. Návrh VZN č. 5/2022, ktorým sa určujú Zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Vrbov 

Hlavný kontrolór obce informuje poslancov, že obec nehospodárne nakladá s majetkom. Ceny 

pozemkov je potrebné prispôsobiť trhovým cenám. Informuje, že prostredníctvom VZN obec 

stanoví minimálnu výšku za 1 m2.  

Poslanci viedli diskusiu a určili cenu stavebného pozemku s vybudovanými inžinierskymi 

stavbami minimálne 40 €/1m2, cenu stavebného pozemku kde nie sú vybudované inžinierske 

stavby minimálne 30 €/1m2, cenu za  pozemok, ktorý je záhradou minimálne 20 €/1m2 a cenu 

za pozemok, ktorý priamo susedí s pozemkom kupujúceho a je záhradou minimálne cenu 20 

€/1m2. 



K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 33/2022 

 

15. Návrh VZN č. 7/2022 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Vrbov  

Starostka obce informuje poslancov o tom, že hlavný kontrolór obce upravil pôvodné VZN. 

Do nového VZN zakomponoval, aby poskytnutá dotácia nad 3000 € sa vyplácala postupne 

počas roka a podliehala aj polročnému zúčtovaniu. Formou VZN  upravil aj to, na čo nie je 

možné poskytnúť dotáciu z rozpočtu obce.  

Hlavný kontrolór obce uviedol, že obec musí hospodárne nakladať so svojim majetkom.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 34/2022. 

 

16. Návrh VZN č. 8/2022 o určení výšky príspevku na čiastkovú úhradu nákladov škôl 

a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom je obce Vrbov  

Starostka informovala poslancov, že VZN pripravila pani Mazureková zo spoločného 

školského úradu.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie 35/2022. 

 

17. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Vrbov 

 

• Slovenský skauting, 18. zbor  radostného srdca 

Starostka informuje, že žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 500 €. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 36/2022. 

 

• FK Vrbov 

Starostka informuje, že žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 10 346,70 €. V minulom roku 

bola FK Vrbov poskytnutá dotácia vo výške 7 500 €. Obec požiadala SFZ o poskytnutie 

dotácie. Obci bola zo strany SFZ poskytnutá dotácia vo výške 10 000 € na rekonštrukciu 

mosta  pre FK Vrbov. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 37/2022. 

 

• Naša Obec – Dedina 

Starostka informuje, že žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 1000 €. Zástupca občianskeho 

združenia informuje, že náklady na jedno číslo sú 650 €. Starostka informuje, že v minulosti 

sponzoroval tlač časopisu Salmotherm – Invest, s.r.o. Navrhla požiadať aj tento rok 

o sponzorský dar spoločnosť Salmotherm – Invest, s.r.o.  

Poslanci viedli diskusiu a navrhli schváliť sumu 1000 €. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 38/2022. 

 

• Dobre vo Vrbove 

Starostka informuje, že žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 500 €. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 39/2022. 

 

• ZO Únie žien vo Vrbove 

Starostka informuje, že žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 500 €. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 40/2022. 

 

• Klub dôchodcov 

Starostka informuje, že žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 500 €. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 41/2022. 

 



• Ochotnícke divadlo 

Starostka informuje, že žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 500 €. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 42/2022. 

 

• SČK Vrbov 

Starostka informuje, že žiadajú o poskytnutie dotácie vo výške 500 €. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 43/2022. 

 

18. Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra obce Vrbov 

Hlavný kontrolór obce informuje, že vykonal kontrolu personálnej agendy. Potrebné  

materiály k vykonanej kontrole mu boli poskytnuté.  Uvádza, že obec v pracovnom poriadku 

nemá uvedený okruh zamestnancov. Odporúča vypracovať nový pracovný poriadok s určením 

okruhu týchto zamestnancov a starý pracovný poriadok, ktorý je z roku 2002 zrušiť. V zámere 

uvádza, že v kontrolovanej oblasti neboli zistené porušenia zákonov.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 44/2022. 

 

19. Správa nezávislého audítora 

 

• Správa z auditu konsolidovanej účtovnej závierky 

Starostka informuje, že audítorka obci vytkla nedokončenú inventúru. Poslankyňa Ing. 

Monika Greňová informuje, že inventúra sa vykonáva a navrhla, aby v inventárnej komisii bol 

členom aj zamestnanec obecného úradu.  

Hlavný kontrolór obce navrhol na vykonanie inventúry pozemkov prijať silu na polovičný 

úväzok. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 45/2022. 

 

• Správa z auditu účtovnej závierky 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 56/2022. 

 

20. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Vrbov 

Starostka informuje, že hlavnému kontrolórovi obce Vrbov končí funkčné obdobie. 

Informuje, že hlavný kontrolór vypracoval „Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 

Vrbov“ v ktorom je potrebné určiť pracovný úväzok. V súčasnosti je stanovený pracovný 

úväzok 30 %.  

Poslanci určili 30 % - ný úväzok. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 46/2022.  

 

21. MŠ Vrbov – Schválenie správy o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za školský rok 2021/2022 

Starostka prečítala žiadosť MŠ Vrbov.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 47/2022. 

 

22. Odkúpenie pozemkov od pani Kulkovej (4782/1 , 4782/2) 

Starostka informuje poslancov, že sa pozemky nachádzajú na Kúpeľskej ulici pred rodinným 

domom súp. číslo 173. Pozemky slúžia ako verejné priestranstvo, sú tam uložené inžinierske 

siete a stojí tam kontajner na šatstvo. K odpredaju môže dôjsť až po zameraní plotu 

a následnom odpredaní pozemkov pánovi Matalíkovi. Obec potom odkúpi zostatok. 

Poslanci viedli diskusiu a navrhli odkúpiť časť pozemkov.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 48/2022. 

 



23. Odkúpenie pozemkov od pána Čajku 

Starostka informuje poslancov, že sa pozemky nachádzajú v areáli MŠ a pri ZŠ. Pán Čajka 

predložil Uznesenie o dedičstve. Navrhol, aby sa obecné zastupiteľstvo riadilo cenami 

uvedenými v uznesení o dedičstve.  

Poslanci viedli diskusiu a zistili, že na uvedených pozemkoch je duplicitné vlastníctvo.  

K tomuto bodu vzhľadom na výsledok hlasovania nebolo prijaté uznesenie. 

 

24. Kúpa osobného motorového vozidla 

Starostka informuje poslancov, že v priebehu roka 2022 mala auto viackrát pokazené a počas 

opravy jazdila na náhradnom vozidle.  

Poslanec Peter Faltin informuje, že je potrebné zaobstarať spoľahlivejšie vozidlo. 

V súčasnosti za 18 000 € sa dá zohnať spoľahlivé vozidlo.  

Starostka navrhla, aby obec zakúpila väčšie auto. V čase testovania na ochorenie covid 19, 

musela obec využívať na prevoz materiálu potrebného k testovaniu auto pani riaditeľky. Ďalej 

uviedla, že ceny motorových vozidiel sa neustále zvyšujú.  

Poslanci viedli diskusiu a schválili nákup osobného motorového vozidla do výšky 18 000 €. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 50/2022. 

 

25. Obecné lesy – cenník drevnej hmoty pre obyvateľov obce Vrbov 

Starostka informuje poslancov, že už niekoľko rokov sa v obci nemenili ceny palivového 

dreva. V súčasnosti sú ceny 5 €/prm za palivové drevo v samovýrobe, 16,80 €/prm za 

palivové drevo a za haluzinu 0,60 €/prm.  V novom cenníku je cena za palivové drevo 24 

€/prm, za palivové drevo v samovýrobe je cena 9 €/prm a za haluzinu 1 €/prm. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 51/2022. 

 

26. Delegovanie člena do rady školy 

Starostka informuje poslancov, že v súčasnosti je členom rady školy pri ZŠ Vrbov bývali 

poslanec Radovan Parimucha. Ten sa však v dôsledku nezvolenia za poslanca obecného 

zastupiteľstva vzdal funkcie člena rady školy pri ZŠ Vrbov.  

Poslanci navrhli za člena do rady školy pri ZŠ Vrbov poslankyňu Ing. Moniku Greňovú.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 52/2022. 

 

27. Prevod majetku do správy ZŠ  

Starostka informuje poslancov, že je potrebné vybavenie polytechnickej učebne a učebne IKT 

ZŠ vo Vrbove odovzdať do správy ZŠ Vrbov. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 50/2022, 51/2022, 52/2022.  

 

28. Rôzne 

Starostka informuje poslancov, že ju pani ekonómka upovedomila o tom, že obec eviduje 

nevymožiteľné pohľadávky, ktoré je potrebné odpísať z účtovníctva. Sú to pohľadávky 

občanov, ktorí sú už mŕtvy.  

Ďalej informuje, že na obecnej chate je zlý stav strechy. Strecha zateká aj na obecnom úrade.  

Niektorí poslanci navrhli strechu opraviť. Požiadali pani starostku, aby oslovila firmu, ktorá 

príde na obhliadku, zhodnotí stav a vypracuje cenovú ponuku.  

 

16. Diskusia 

 

 

 

 



17. Záver 

 

Poslankyňa Monika Greňová prečítala návrhy prijatých uznesení. Poslanci nemali žiadne 

otázky a program 2. riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný. Starostka 

poďakovala prítomným poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Mariana Vilgová 

 

Overovatelia:      

  

                          Ing. Milan Kačmarek                                         ............................................. 

 

 

                           Branislav Lipták                                   ............................................. 

 

 

 

 

    Mgr. Tatiana Faltinová 

                   starostka obce 


